



愉翠苑業主委員會

The Owners' Committee of Yu Chui Court

沙田小瀝源愉翠苑愉庭閣地下 G/F., Block K, Yu Ting House, Yu Chui Court, Shatin, N.T.

電話Tel: 2278 0226 圖文傳真Fax: 2278 0231 電郵: yuchuicourt@yahoo.com.hk

本函檔號: YCC/OC/N/25/002

致: 愉翠苑各業主

有關: 邀請業主見證開啟授權通知收集箱事宜

業主委員會現邀請愉翠苑業主見證開啟及點算是次業主大會授權通知收集箱, 詳情如下:

日期: 2025 年 8 月 15 日(星期五)

時間: 下午 2 時 50 分(見證業主於下午 2 時 50 分集合)

地點: 愉翠苑客戶服務處會議室

因應場地所限, 現誠邀 **4 位業主**見證開啟收集箱, 並以先到先得形式接受報名。有意參與的業主請由即日起, 於上午 9 時至下午 6 時期間到客戶服務處填妥參加表格登記。若各業戶對上述事項有任何查詢, 歡迎於辦公時間內致電 2278 0099 與客戶服務處職員聯絡。

愉翠苑
第十一屆業主委員會



謝銳釗 主席

二零二五年八月九日



愉翠苑業主委員會

The Owners' Committee of Yu Chui Court

沙田小瀝源愉翠苑愉庭閣地下 G/F., Block K, Yu Ting House, Yu Chui Court, Shatin, N.T.

電話Tel: 2278 0226 圖文傳真Fax: 2278 0231 電郵: yuchuicourt@yahoo.com.hk

本函檔號: YCC/OC/N/25/002

Date: 9 August 2025

To: All Owners of Yu Chui Court

Re: Invitation to Witness the Opening of the Authorization Notice Collection Boxes

The Owners' Committee cordially invites all owners of Yu Chui Court to witness the opening for the collection boxes and counting of the authorization notices submitted for the upcoming Owners' Meeting. The details are as follows:

Date: 15 August 2025 (Friday)

Time: 2:50 pm (witnessing owners shall assemble at 2:50 pm)

Venue: Meeting Room of Yu Chui Court Customer Service Office

Due to venue limitations, we are pleased to invite **four owners** to witness the opening of the collection boxes. Participation will be accepted on a **first-come, first-served basis**. Owners may register by completing the participation form at the Customer Service Office from today onwards, between 9:00 am and 6:00 pm.

Should you have any enquiries regarding the above arrangement, please feel free to contact the Customer Service Office at 2278-0099 during office hours.

The Eleventh Owners' Committee
of Yu Chui Court



Chairperson – Mr. Y.C. Tse